
Slavko Jovičić 

Pitanje upućeno Vijeću ministara BiH: „Obnavljam svoje zastupničko pitanje iz 2007., 2008., 

2009. i 2010. godine, na koje nikad ni od koga nisam dobio odgovor. 

Dakle, da mi sve institucije, a ako i ne mogu u zakonskom roku - da se čeka novo Vijeće 

ministara, dostave odgovor na pitanje – koliko je dnevno auta u prometu? Kako je moguće da 

Vijeće ministara ne donese uredbu po kojoj državni službenici i pomoćnici ne mogu koristiti 

državne automobile u privatne svrhe i voziti ih kući kad tko hoće? Isto se odnosi i na 

korištenje mobilnih telefona, ali da mi točno razgraniče i ne stave sve u materijalne troškove, 

nego utrošak goriva u 2011. godini - toliko, mobilni telefoni u 2011. godini - toliko. (…) 

Dakle, tražim odgovor od svih tih državnih službenika poimence koji koriste te automobile i 

mobilne telefone. Ovo pitanje upućujem novom sazivu Vijeća ministara i stalno ću ga 

obnavljati, pa će to biti 2013., 2014. i, je li kraj mandata 2015. godine, kao što sam ga 

postavljao 2007., 2008., 2009. i 2010. godine.”  

 


